
Fonseca: Obrona czwórką. Cristante zagra

News - ASRoma.pl

Paulo Fonseca pojawił się dziś po południu na konferencji przedmeczowej.

Oto co miał do powiedzenia, jeśli chodzi o poszczególnych piłkarzy, a także

mercato. 

Jak wygląda kondycja zespołu. Ktoś może wrócić?

- Mamy Pastore i Perottiego, którzy nie będą mogli zagrać od początku meczu, ale

będą na ławce. To dla nas dobra wiadomość. Reszta drużyny czuje się dobrze, jest

pewna siebie i zmotywowana. Mamy warunki, aby rozegrać jutro dobry mecz.

 

W pierwszej rundzie cierpieliście bardzo przeciwko Lazio. Rundę później

jest hipoteza wystawienia obrony z trójką graczy? Jest też hipoteza

wystawienia Spinazzoli i Santona?

- Zagramy czwórką w obronie. Zobaczymy jutro kto zagra.

Jeśli Kluivert czuje się dobrze, to robi różnicę. Jak się ma?

- Lepiej niż w ostatnim meczu. Przez sytuację Perottiego i Zaniolo, urazu doznał też

Kluivert. Trenował kilka dni i zagrał 90 minut. Był zmęczony na koniec meczu, nie

jest łatwo grać po dwóch czy trzech treningach. Zagrał z Juventusem, bo nie

mieliśmy nikogo innego, ale nie rozegrał dobrego spotkania. Był zmęczony,

odzyskaliśmy go i jutro będziemy mogli oglądać innego Kluiverta niż w meczu z

Juventusem.

Jak bardzo wpłynie kontuzja Diawary?

- Jestem optymistą. Najbliższe dni będą ważne. Teraz nie potrzebujemy robić

operacji, zobaczymy później. Jego kondycja poprawia się i myślę, że operacja nie

będzie potrzebna. Jednak to ja tak mówię, wierzę w to. Dziś z nim rozmawiałem i

powiedział mi, że czuje się dużo lepiej niż wczoraj. Najbliższe dni będą ważne, aby

zobaczyć czy zabieg będzie konieczny. 

Cristante jest gotowy do gry czy możesz przesunąć Manciniego do środka

pola?

- Zagra Cristante. To prawda, że nie znajduje się w idealnej kondycji, aby zagrać

trzy mecze po kontuzji, ale nie mamy rozwiązań. Jeśli Mancini gra w środku pola, to

nie to samo co mieć tam Cristante. W ten sposób dokonamy zmian w dwóch

formacjach, środku pola i obronie. Według mnie w tej chwili powinniśmy zmieniać

mało, z tego powodu zagra Cristante. 

Kolarov jest nieco wyczerpany. Jutro na tej stronie zagra Lazzari. Oceniasz

jakieś rozwiązanie?
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- Zobaczymy jutro. Czekamy na jutro i zobaczymy.

Otrzymałeś zapewnienia co do mercato? Podoba ci się Perez?

- Jestem bardzo spokojny. Czy Fonseca wydaje się być w tej chwili wkurzony na

Petrachiego lub Fiengę? Nie. Pracujemy, aby zapewnić najlepsze rozwiązania Romie,

wszyscy razem, zawsze. Jestem bardzo ufny temu, że na koniec mercato będziemy

mieli to czego potrzebujemy. Pracujemy każdego dnia, aby znaleźć najlepsze

rozwiązanie dla Romy.

Politano jest niezłapaną okazją? Jest dla ciebie rozczarowaniem?

- Nie. Gdy myśleliśmy o graczu na pozycję Zaniolo, mieliśmy trzy lub cztery opcje.

Mieliśmy możliwość zrobienia wymiany z Interem, która potem nie doszła do skutku.

Petrachi i Fienga bronili dobrze interesu Romy, mamy inne możliwości. W

najbliższych dniach zobaczycie na tej pozycji nowego gracza.

Czekacie na skalę kontuzji Diawary by ewentualnie pozyskać pomocnika?

- Zobaczymy później.

Na bok szukacie gracza fizycznego jak Zaniolo czy mniejszego jak Under?

- Mamy na liście małego, średniego i dużego [śmiech - dod.red.]. Cechy są jasne:

musi być graczem, który potrafi schodzić dobrze do środka pola, szybkim i z

atakowaniem głębi.
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